
 

 

Muzaffer ÖZBAYRAK 

E. Emniyet Müdürü-Avukat 

• Kendinizi Tanıtır Mısınız:24.11.1944 Ankara, Polatlı, Kuşçu köyü doğumluyum. İlkokulu 
Kuşçu Köyü İlkokulu, Ortaokulu 1.sınıfı Ankara Cebeci Ortaokulu,2.sınıf Ayaş 
Ortaokul,3.Sınıf Polatlı Ortaokulunda okudum. Maliye Meslek Okulu, Kuleli Askeri Okul ve 
Polis Koleji sınavlarını kazandım. Yüzbaşı olan ağabeyim Kuleli, Maliyedeki Amcam Maliye 
Okulunu tavsiye etti ancak ben Polis Kolejini seçtim. 

 
• Polis Koleji ve Akademisi Mezuniyet Tarihi/Devresi: Kolej 1964, Akademi 1967,2.dönem 

14. devresiyim. Ayrıca Ankara Üniversitesi Hukuk Fakültesini 1971 yılında bitirdim. Yine, 
Orta Doğu Amme İdaresinde Kamu Yönetimi Uzmanlık Programı Bölümünü bitirdim. 

 
• Nerelerde Çalıştınız: Mezuniyette Polis Koleji Eğitim Amirliği, Emniyet Genel Müdürlüğü 

Merkez Narkotik Şube, burada çalışırken 45 günlüğüne ABD’ye gittim. Askerlik için İzmir 
Gaziemir Ulaştırma Okulu, Kayseri’de İnzibat subayı olarak yaptım. Askerlik sonrası Polis 
Eğitim Merkezinde Öğretim Görevlisi olarak Ceza Hukuk Derslerine girdim. Emniyet Genel 
Müdürlüğü, Personel Dairesi Atama ve İşlemler Şube Müdürlüğünde Şube Müdürü olarak 
çalıştım. 12 Eylül’den sonra kısa bir süre Trafik Daire Başkanlığında çalıştım, buradan  
Urfa’ya gittim. Urfa’da iken 1402 sayılı kanuna göre görevime son verildi. Bunun üzerine 
avukatlığa başladım. Dava açma hakkı verilince idari yargıya gittim ve kazandım. Mardin’e 
tayin oldum, bir ay sonra emekli oldum ve avukatlığa devam ettim. Bu süreçle ilgili hak 
kaybından dolayı tazminatları kazandım ve aldım.1990 yılında, bu parayla 06 S 
(Sıkıyönetim)  5402 (1402’ye atfen) plakaya kayıtlı 1990 Model 200E Mercedes arabayı 
satın aldım. 



• Meslekten Bir Anı: Emniyette görevli iken Uluslararası Polis Teşkilatı-IPA’nı Türkiye Polis 
Derneği Başkanlığı yaptım, hakkımda birçok disiplin cezaları ve başka illere tayinler oldu, 
bunlardaki cezaları iptal, tayinleri de idari yargıya başvurarak durdurdum. 12 Mart 1971 
muhtırasından sonra, Valilikten Emniyet Genel Müdürlüğüne yeni atanan Metin Dirim 
tekin’den Dernek adına randevu alarak yönetim olarak devrem Barbaros Aydın’la birlikte 
ziyarete gittik. Bu ziyarette çeşitli konular görüşüldü, taleplerimizi ilettik, bu arada kendisinin 
Emniyet Genel Müdürü olmasına da karşı olduğumu söyledim, gerekçe olarak da “200.000’lik 
Emniyet Teşkilatında Genel Müdürlük yapacak biri yoksa teşkilatı lağvetmek gerekir “,dedim. 
Sonradan hakkımızda tahkikat açıldığı ve mal varlığı beyannamemiz istenmesi üzerine Kuşçu 
köyündeki babamdan kalan tarlanın miktarının santimetre kareye çevirerek cm’yi de göze 
çarpmayacak şekilde çok küçük harflerle yazdım, bakıldığında buna dikkat edilmediğinden 
geniş toprak sahibi olduğum düşünülerek, Hukuk İşleri Başkanına bu “toprak ağasıyla” 
uğraşılmaz dendiğini öğrendim. 
 
Personel Şubesinde çalışırken, Emniyet Teşkilatıyla ilgili bir tasarı hazırlanıyordu, buraya 
Emniyet Hizmetleri dışındaki kadrodan “Emniyet Genel Müdürü” olamaz şeklinde bir madde 
hazırladık, ancak bu Bakanlıkça Mülki İdari Sınıfına mensup görevlilerin etkisiyle engellendi. 
 
Emekli olduktan sonra 1981 yılından beri Ankara’da serbest avukatlık yapıyorum. Çok sayıda 
meslektaşımın davalarını gönüllü olarak takip ettim. Bu sürede 1402 Sayılı Sıkıyönetim 
Kanununa göre emekli edilen kamu görevlileri içinde ilk davayı açıp kazanan ve tazminatı alan 
kişiyim. Ayrıca, kamu ve özelikle Emniyet Teşkilatında 30 yıldan fazla çalıştırılıp ikramiyesini 30 
yıl üzerinden alanlarla ilgili davayı da ben açtım ve kazanarak tüm hak sahipleri, eksik 
ikramiyelerini aldılar. 
 

• Halen nerde yaşıyorsunuz: Ankara’da yaşıyorum, Ankara Barosuna bağlı olarak avukatlık 
yapıyorum. Evliyim, eşim emekli Türkçe öğretmeni, 2 oğlum var, aynı büroda avukat olarak 
çalışıyorlar. 
 

• Dernek/Çağın Polis Dijital Dergisi İçin Önerileriniz: Bugün, hepimizi üzen Polis Koleji ve 
Akademisinin kapatılması örgütlü olunmamasının bir sonucudur. Bu bakımdan Dernekleşmek 
önemlidir. Böylece sivil toplum kuruluşu olarak taleplerin yapılması ve kabul ettirilmesi daha 
kolay olabilir. Emekli Müdür arkadaşların derneğe üye olması ve maddi/manevi katkı vermeleri 
önemlidir. Derneğin dayanışma ve fikirlerini paylaşıp yayabilmesi için bir yayın organı olması 
gerekir. Bu bakımdan İkinci yayın hayatını destekliyor ve devam etmesini diliyorum. 


